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Szanowna Pani Radna, 

w odpowiedzi  na interpelację w sprawie podjęcia  pilnych działań na terenie tężni
solankowej  w  Parku  Przyjaźni  w  Kaliszu  informuję,  że  Miasto  Kalisz  wystąpiło
do wykonawcy obiektu o usunięcie wad i usterek polegających na:
- uzupełnieniu brakującego kruszywa w ażurowych płytach betonowych;
- wymianie dwóch uszkodzonych desek w ławkach;
- dokręceniu włazów zbiorników;
- uzupełnieniu nasadzeń zieleni.
Wykonawca został zobowiązany do przeprowadzenia prac do 31 marca 2024 r.

Ponadto informuję, że tężnia solankowa wraz z zagospodarowaniem terenu objęta
jest 5-letnią gwarancją, co oznacza, że Miasto Kalisz nie może ingerować w projekt
bez zgody wykonawcy. Dlatego wystąpimy do wykonawcy o zgodę na  wykonanie
nawierzchni mineralnej w miejscu łączącym alejkę parkową z kostką ażurową.

Z wyrazami szacunku



Karolina Sadowska 

Radna Rady Miasta Kalisza 
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 Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 
 

Interpelacja 
w sprawie konieczności zadbania o otoczenie tężni solankowej 

 
Szanowny Panie Prezydencie, 

 
 Tężnia to jedna z inwestycji, jaka została zrealizowana w naszym mieście w ramach 

Budżetu Obywatelskiego. Od samego początku cieszyła się ona ogromnym 
zainteresowaniem. Bardzo ważne jest więc, by otoczenie tężni było zawsze czyste  
i bezpieczne, a zieleń wokół niej wypielęgnowana i odpowiednio zaopiekowania. 

Jako pomysłodawczyni powstania tego miejsca zwracam się do Pana Prezydenta  
z prośbą o podjęcie pilnych działań mających na celu: 

 Uzupełnienie wypełnienia mineralnego w płytach ażurowych 

 Uzupełnienie brakujących nasadzeń i pielęgnację zieleni wokół tężni 

 Uporządkowanie wystającej agrowłókniny oraz terenu wokół tężni 

 Pomalowanie zabezpieczające wszystkich ławek ustawionych wokół tężni 

 
 

Uprzejmie proszę także o rozważenie możliwości wykonania nawierzchni mineralnej 
w miejscu łączącej alejkę parkową z kostką ażurową – działanie takie nie tylko podniesie 
walory estetyczne tego miejsca, ułatwi dojście do tężni, ale również pozwoli na ustawienie 
czterech dodatkowych ławek dla mieszkańców. 

Z wyrazami szacunku 

Karolina Sadowska 

      Radna Rady Miasta Kalisza 

 


